
1. Onderzoek vuurwerkvrije locaties in Papendrecht 
De gemeente wil graag weten of het huidige aantal gebieden waar geen vuurwerk mag 
worden afgestoken, voldoende is. Of moet het uitgebreid worden? 
In Papendrecht is geen algemeen vuurwerkverbod. Wel zijn er gebieden waar - ook rond de 
jaarwisseling - geen vuurwerk mag worden afgestoken. Dat zijn er nu 9 (Centrumgebied, 
Winkelcentrum Westpolder, Winkelcentrum Wilgendonk, gebied rondom kinderboerderij De 
Papenhoeve, gebied rondom verpleeghuis Waalburcht aan de Badhuisstraat, P.J. Oudstraat en 
omgeving, gebied rondom Hospice de Cirkel aan de Andoornlaan, gebied bij Drierivierenpunt, 
deel Industrieweg).  
Het aantal kan uitgebreid worden naar 12. Hierover wordt de mening van de inwoners 
gevraagd. De inwoners mogen aangeven welke locatie vuurwerkvrij moet worden? 
 
Vragen van het PAB: 

 Welke criteria zijn opgesteld om een door de inwoners voorgestelde vuurwerkvrije zone 

inderdaad als zodanig aan te wijzen. Bijvoorbeeld “welk aantal keer het benoemen van een 

gebied leidt tot een positieve uitkomst”? 

 De huidige vuurwerkvrije zones liggen vooral ten westen van de N3. De Tiendzone lijkt ons 

een goede kandidaat. Hoe staat de gemeente hierin? 

 De locatie Anthony Fokkerweg was een vuurwerkvrije zone i.v.m. de vluchtelingenboot. 

Vervalt deze vuurwerkvrije zone als de bewoners van deze boot worden verhuisd naar de 

Poldermolen? Wordt de Poldermolen dan direct een vuurwerkvrije zone?  

 

2. Hier hebben wij het onlangs gehad over een eindejaarsfeest plus vuurwerkshow. De 

aanleiding tot dit gebeuren was (en is) in feite de vuurwerkoverlast in de maanden voor de 

datum van het feest en de vuurwerkshow. Vergeten is kennelijk dat de bewoners van de P.J. 

Oudstraat de laatste jaren het allemaal niet zo feestelijk vonden in de maanden voor en 

tijdens de jaarwisseling. 

Het PAB stelt daarom voor om de bewoners van de P.J. Oudstraat nog een keer tegemoet te 

komen met een financiële bijdrage om ter bescherming van hun omgeving weer hekken te 

kunnen plaatsen in de periode die men ook wel de “feestdagen” noemt. Het PAB denkt dat 

een bijdrage op zijn plaats is nu de gemeente veel geld uitgeeft aan een feest en 

vuurwerkshow waar hoogst waarschijnlijk de bewoners van de P.J. Oudstraat niet aan 

deelnemen. 

 

Is de gemeente bereid tot deze financiële steun voor het plaatsen van hekken? 

 

 


